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De kracht van Overijssel  
Bestuursakkoord als kans voor de 
provincie  

 

 

Het Rijk wil met gemeenten, 
provincies en waterschappen een 
bestuursakkoord sluiten. Nederland 
staat voor grote uitdagingen en dat 
moeten we oppakken met een 
slagvaardige overheid. Tempo en daadkracht om de 
goede dingen te doen en de dingen goed te doen. 
Volgens het CDA kunnen gemeenten en de 
provincies dat het beste doen in uw belang. 
Het akkoord is door Rijk, Unie van Waterschappen, 
IPO en VNG getekend. Nu nog de instemming van 
de achterban, de provincies, de waterschappen en 
gemeenten. De CDA-Statenfractie in Overijssel kan 
instemmen met het akkoord; we hebben er in ons 
coalitieakkoord al op ingespeeld. Lees verderop in de 
nieuwsbrief meer over het bestuursakkoord. 

Martin Reesink 

lees verder 
 

Voortzetting ingeslagen lijn N340  
 

 

Tijdens de commissievergaderdag 
van 1 juni jl. stelde de PVV-
Statenfractie het besluit van eind 
2009 omtrent de opwaardering van 
de N340 ter discussie. In de PS-
vergadering van 14 oktober 2009 is uit 3 varianten 
gekozen voor een combinatie alternatief trace (een 
combinatie van een deels nieuw trace plus uitbouw 
van een deel van het bestaande trace). 
Sinds eind 2009 is het College van GS het 
uiteindelijke besluit aan het voorbereiden aan de 
hand van een planstudie MER, het voorontwerp het 
Provinciaal Inpassing Plan en het bundelen en 
beoordelen van de inspraak daarop. De inspraak is 
inmiddels op 11 maart jl. afgerond. In het najaar van 
2011 wordt het uiteindelijke besluit verwacht. 
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lees verder 
 

CDA steunt extra 1,5 miljoen voor 1000-
jongerenplan 

 

 

Woensdag 1 juni heeft Statenlid 
Marco van der Vegte namens het 
CDA waardering uitgesproken voor 
een extra financiÃ«le impuls voor 
het provinciale 1000-jongerenplan 
voor kwetsbare jongeren op de arbeidsmarkt. Doel 
van het plan is met name jongeren vanuit de 
jeugdzorg naar werk en daarmee maatschappelijke 
zelfstandigheid te begeleiden. Bedrijven krijgen een 
begeleidingssubsidie als ze een jongere een 
leerwerkplek in de vorm van een betaalde baan 
aanbieden. Het uiteindelijke doel is om in de periode 
tot en met 2015 in totaal 1000 kwetsbare jongeren 
aan een betaalde baan te helpen. Inmiddels zijn al 
252 jongeren aan een baan geholpen. 

lees verder 
 

Bestuursakkoord nog niet af 
 

Het bestuursakkoord is een akkoord 
dat de positie van de provincie 
erkent en versterkt. De overdracht 
van taken voor natuur en landelijk 
gebied gaat gepaard met een forse 
bezuiniging. Daarover wordt nu 
onderhandeld. Het CDA heeft 
gepleit voor tempo en daadkracht, want omtrent de 
inrichting van natuur en landelijk gebied is er 
behoefte aan duidelijkheid. Boeren en 
natuurbeheerders willen weten waar ze aan toe zijn. 
De tijd van praten is voorbij en er moeten knopen 
worden doorgehakt. In de Staten wordt het debat 
over het akkoord voortgezet, waarbij de coalitie de 
Staten zal oproepen een motie te steunen om te 
komen tot goede deelakkoorden op het gebied van 
natuur en landelijk gebied en voor versterking van de 
regionale economie.  
 
De CDA-Statenfractie heeft wel zorgen over de 
overdracht van taken aan de gemeenten, vooral 
omdat gemeenten vanwege de financiele risico's 



tegen het akkoord willen stemmen. Bij nieuwe taken 
horen een passend budget en vangnet, wat nu 
ontbreekt volgens veel van onze gemeentelijke CDA-
bestuurders. Een deelakkoord biedt hier wellicht ook 
een oplossing.  
Martin Reesink lees verder 

 

Impulsen voor XL Businesspark 
 

Het XL Businesspark Twente heeft 
een moeilijk jaar achter de rug. 
CDA-Statenlid Henk Meulink heeft 
in de commissievergadering op 1 
juni jl. de suggestie gedaan om te 
zoeken naar USP's (Unique Selling 
Points) om de verkoop van gronden 
weer te laten groeien. Een van de USP's zou 
bijvoorbeeld een duurzame uitstraling van het 
Businesspark kunnen zijn. Groenlinks kwam daarop 
met een voorstel voor het gebruik van zonnepanelen. 
Dit is een van de mogelijkheden voor het 
industrieterrein om zich te onderscheiden. Door elke 
nieuwe vestiging de mogelijkheid van zonnepanelen 
te bieden of te subsidieren, worden twee vliegen in 
een klap geslagen. In de discussie trokken groenlinks 
en groenrechts samen op.  
Henk Meulink en Marco van der Vegte lees verder 

 

Voorstellen Statenfractie: Jack Blom 
 

De komende tijd zal de Statenfractie 
worden voorgesteld in de 
nieuwsbrief. Dit keer is het woord 
aan Jack Blom.  
 
Ik ben Jack Blom, een geboren 
Almelo-er, gehuwd met Suzan die 
coordinerend wijkverpleegkundige is. We hebben 2 
kinderen, Peter en Marieke, beide wonende en 
Nederlands Recht studerende aan de 
Rijksuniversiteit Groningen. Ik heb Rechten 
gestudeerd aan de Universiteit Nijmegen, waarbij ik 
ben afgestudeerd op civiel recht en in het bijzonder 
Vennootschapsrecht, Handelsrecht en 
bedrijfseconomie. Na mijn studie ben ik in 1975 
begonnen als advocaat en procureur in Alkmaar en 
later in Purmerend. In die periode ben ik namens het 
CDA 8 jaar lid geweest van de gemeenteraad in 
Alkmaar, waarvan ruim 6 jaar fractievoorzitter van 
een grote fractie. Met name het lijsttrekkerschap in 
1982 heb ik als uitdagend en inspirerend ervaren. In 
1986 werd ik tot Officier van Justitie benoemd in 
Alkmaar. Deze functie heb ik in meerdere 
arrondissementen uitgeoefend, onder meer in 



Almelo, Groningen en Zwolle. Momenteel ben ik 
werkzaam bij het landelijk Functioneel Parket, 
vestiging Zwolle. Werkzaam voornamelijk op het 
gebied van milieuhandhaving en af en toe fraude 
zaken. In de vorige Statenperiode was ik ook 
Statenlid. Ik was lid van de commissie Ruimte 
Duurzaamheid en Water en voorzitter van de 
commissie Economie , Mobiliteit Bestuur. In de 
huidige periode houd ik mij, samen met Laura 
Antuma, bezig met verkeer en vervoer. Als speciaal 
aandachtspunt richt ik mij op Netwerkstad Twente en 
Deventer als onderdeel van de Stedendriehoek. Mijn 
nevenactiviteiten zijn voorzitter van het Provinciaal 
Verzetsmonument in Markelo; lid van de 
beroepenveldcommissie Saxion Hogeschool en 
voorzitter klachtencommissie Buurtzorg Nederland. Ik 
sport 2 a 3 keer in de week in een sportschool, ben 
lid van het accordeonkwintet Caprice. Mijn adagium 
(motto) in mijn Statenwerk is dat ik alle besluiten 
toets, naast het programma van het CDA, naar het 
beginsel van mensgericht denken en handelen.  
Op de website kunt u de contactgegevens van Jack 
raadplegen. lees verder 
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onze nieuwsbrief te willen ontvangen. U kunt u altijd afmelden voor de nieuwsbrief. 
 


